深圳市帕骐电子科技有限公司
新品上架描述表-TD0223Y
1.Key Features

（Red marked content must be show on Listing Title or Bullet Point ）

产品描述（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述Bullet Point ）

1）Our heavy duty soft loop tie down straps are very durable for long-lasting performance, 11,000LBS break strength and 3,666LBS safe work load.
我们的软连接非常耐用，适合长时间使用。11000 lbs 的破断拉力和3666lbs 的安全工作拉力。

2）Use our tie down soft loop strap to secure ATV, UTV, motorcycles, scooters, dirt bikes, wheelchairs, lawn/garden equipment & work with any type of tie down you are using. 
使用软连接来固定ATV， UTV， 摩托车，滑板车，轻型摩托车，轮椅，农场设备，并且可以与任何形式的捆绑带配合一起使用。

These high quality loops help to preserve the condition of your vehicles & equipment by keeping them secure, in place & prevents the scratching of paint/chrome from tie-down hooks.
这些高品质软连接通过固定的方式可以保护好你的车辆，防止钩子损伤车子的表层漆。

These soft loops are a easy to use by creating a slipknot or loop with any tie down. Simply cinch the soft loop and hook the tie-down to it .
软连接可以简单的打一个滑结或者直接套住绑带一起使用。简单的套住软连接，钩在捆绑带上即可。

5）Less Likely to Slide When Tie-down Straps are Subjected to Heavy Vibrations. Straps never fade. Polyester materials, heavy duty and UV resistant.

在捆绑后运输颠簸的过程中，不易滑动，更好固定。不会褪色。涤纶材质，高强度，抗UV。

Technical Specification技术参数
Item Description:

1.5in x17in Soft loop straps (6PK) 11,00Lb Max Break Strength Heavy Duty Tie Downs

Soft Loop:
Size: 1.5in x17in
Max Break Strength: 11,000lb 

Safe work load: 3,666lb 

Webbing: Premium Industrial Grade polyester 

Package包装

6PK 1.5in x 17in Soft loop straps  

TD0223Y 1.5in x17in 软连接/6条装

单个的包装尺寸28.5*18*5.5cm， 毛重 0.35KG

